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國立中山大學理學國際博士學位學程招生委員會設置要點 

Regulations of Admission Committee Establishment of International Ph.D. Program for Science, 
National Sun Yat-sen University 

106 年 3 月 26 日 106 學年度第 3 次籌備委員會會議訂定 

Enacted at the 3rd Preparatory Committee Meeting of academic year 106, on March 26, 2017 

107.04.12 107年04月12日106學年度第2次院務會議修正通過 
Amended and approved at the 2nd College Faculty Meeting of academic year 106, on April 12, 2018 

一、 為辦理本學位學程招生考試相關事宜，依據本校「招生委員會設置要點」制

訂「理學國際博士學位學程招生委員會」(以下簡稱本會)設置要點。 

In order to execute admission examinations and relate matters of the International Ph.D. 
Program for Science (IPPS, hereinafter the Program), the “Regulations of Admission 
Committee Establishment of IPPS NSYSU (hereinafter the Committee)” is enacted in 
accordance with the “Guidelines for forming the Student Recruitment Committee 
” of National Sun Yat-sen University (NSYSU, hereinafter the University). 

二、 本學程招生委員會，由學程主任為當然委員並擔任召集人，邀請理學院及相

關系所專任助理教授以上之教師五至七位組成之。任期ㄧ年。 

The chairman of the Program is the ex officio member and acts as the convener of the 
Committee. The Committee members consist of five to seven full-time associate professors 
and above, invited from the College of Science and other related departments/institutes. 
Members are entitled to a tenure of one academic year. 
 

三、 本會之職掌如下： 

The Committee duties are assigned as follows: 

(一) 協助制定及修訂各組之招生簡章內容。 

Assist with the establishment and revision of Admission Application Handbook for all 
groups in IPPS.  

(二) 研商其他招生相關事宜。 

Manage and discuss other matters associated with student admission.  

(三) 檢討各項招生方式與學生學習成效。 

Evaluate various recruitment methods and student learning effectiveness.  
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四、 本會依權責所通過之各項決議案，應送學程委員會議審議。 

The various resolutions approved by the Committee in accordance with its responsibilities 
should be forwarded to the Committee of IPPS for further review.  

五、 本會由學程主任召集之。 

The Committee shall be convened by the Program chairman.  

六、 本要點經學程委員會議通過，送校招生委員會核備，修正時亦同。 

The regulations was approved by the Committee of IPPS and forwarded to the University 
Student Admission Committee for ratification. All amendments and revisions shall follow the 
same process.  
 
 


